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Innspill fra Merete Bøe og Stian Løkke, Dunserudhagan 112,
3322 Fiskum

Som nærmeste nabo til Løkenveien har vi følgende innspill for å redusere negativ virkning forårsaket av 
bygging av ny transformatorstasjon. Innspillene er basert på offentlig møte onsdag 20/3 på Fiskum 
Bibliotek. Det ble her informert om at Løkenveien skal benyttes for transport av nødvendig materiell før 
anleggsvei er klargjort.  VI håper og tror dette utspillet er basert på manglende lokalkunnskap, da det 
mest naturlige vil være og kjøre gjennom Fiskumparken så langt dette lar seg gjøre. Slik Fiskumparken er 
i dag vil det være naturlig å følge Rudsåsveien inn på næringsområdet for så og kjøre inn på Løkenveien 
etter Ferista. Her er det allerede påkjøingsrampe til Løkenveien. Ved å benytte denne ruten vil en unngå 
følgende negative påvirkning av de fastboende som bor langs Dunserudhagan:

• Dunserudhagan er skolevei for 6 barn, anleggstrafikk hører ikke hjemme på en skolevei 
når det er andre muligheter

• Veien Dunserudhagan er ikke dimensjonert for den type trafikk det nå er snakk om med 
store anleggsmaskiner

• Skåne fastboende ved å slippe å møte store anleggsmaskiner som det ikke er plass til å 
møte, da Dunserudhagan er for smal

• Unødvendig slitasje på Dunserudhagan som er eneste tilførselsvei for 7 boenheter.
• Uheldige møtesituasjoner på den delen av Dunserudhagan hvor det er trafikk både av 

fastboende, men og av mange turgåere.
• Økning av støv som allerede er et problem for oss som bor langs Dunserudhagan

Vi håper med dette at det blir tatt hensyn til vårt innspill, da det ikke skaper noen ulemper for utbygger, 
men vil ha store konsekvenser for oss som bor langs veien.

Vennlig hilsen
Merete Bøe og Stian Løkke


